To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL STEEL INDUSTRY Date: 29-09-2021 02:25:14 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعة الصلب التاريخ: 29-09-2021:14 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
NATIONAL STEEL INDUSTRY announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الوطنية لصناعة الصلب عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 29-09-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 29-09-2021
Discontinuation of the Company's activities or of any of its branches, factories or subsidiaries and the reasons thereto	توقف الشركة أو أحد فروعها أو مصانعها أو الشركات التابعة لها عن العمل وأسباب ذلك
 To clarify our letter sent to you on 6/9/2021, we would like to point out that our company manufacturing for others with minimum manufacturing cost to ensure that the salaries of our workers are paid according to defense orders We are also in the process of purchasing quantities of steel billet from around countries during the next two weeks to operate the main production lines, in addition to accepting requests from other customers to manufacture reinforcing rebar 	1. توضيحا لكتابنا المرسل لكم بتاريخ 2021/9/6 , نود ان نبين بأن شركتنا تقوم بالتصنيع للاخرين وبالحد الادنى من اجور التصنيع لضمان دفع رواتب العاملين لدينا حسب اوامر الدفاع . كما أننا بصدد شراء كميات من حديد الخام البلت من مصادر خارجية خلال الاسبوعين القادمين لتشغيل خطوط الانتاج الرئيسية بالاضافة لقبول طلبات الزبائن الاخرين لتصنيع الحديد .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: tarik jamous	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: tarik jamous